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Subject: RE: Dekking Bonus op CN

Received: Mon 10/25/2021 3:51:57 PM

RE: Beantwoording Kamervragen uitblijven covid-19-bonus CN(2).eml

Voorzet.

Heb tekst van [EER at op me laten werken. Zou het nu gewoon kort houden, verwijzen naar de nota en er voor de rest niet

teveel op ingaan. Ik vind het een erg flauwe en zelfs kwalijke mail, waarbij we (naar mijn mening) ook nog eens onterecht

gedekwalificeerd worden. Straatje schoon vegen? En zoveel wordt van Meva nu toch niet gevraagd? Ze moeten wat geld
overboeken. Poeh poeh.

Volgens mij hebben we -ook in een gekke Corona tijd- onze zaakje bestuurlijk, financieel en in de uitvoering aardig op orde.

Eenmalige hulpactie... tjsjonge, jonge alsof het haar eigen geld is. En hier hebben wij als directie helemaal geen rol in; FEZ kiest

2
forse onderuitputting van MEVA (te weinig gedaan?) te gebruiken voor dekking zorgbonus CN. En let wel: het gaat om

over 2 jaar.

Laten we inderdaad met een kop koffie even bijpraten. ik laat wat inplannen.
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Nadat wij eergisteren opeens met een gat in jullie begroting werden geconfronteerd, zag ik vandaag het verzoek tot overboeking

langskomen. De gang van zaken van gisteren en vandaag verdient geen schoonheidsprijs: MEVA heeft nu te elfder ure een ZICN

dekkingsprobleem opgelast, voor een besluit waarover de afstemming alleen bestond uit de afspraak dat ZICN dit eigenstandig zou

vormgeven en oplossen, ook in financiéle zin, terwijl er geen middelen voor waren geregeld.

ZICN is zelf verantwoordelijk voor een ordentelijke financiéle afhandeling en uitvoering van dit besluit, wat ons betreft was dit een

eenmalige hulpactie. Verdere afspraken over deze zorgbonus inzake beheer, uitvoering en verantwoording zijn dan ook een zaak

tussen FEZ, de IRF en ZICN wat ons betreft.
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Kun je mij ook vertellen via welk BR-lid de nota vanuit jullie over bonustoekennen op CN is gegaan? Voor de bonusis
verantwoordelijk en het kan toch niet zo zijn dat zonder zijn toestemming een nota van jullie hand met het voorstel om ook op CN

naar de stass is gegaan? lk hoor graag ff. Ondertussen zal ik ook ragen of hij jullie voorstel kende; wij zoals gemeld niet.

Jammer genoeg is het niet de eerste keer dat wij ons geconfronteerd zien met voldongen feiten die eerst bestuurlijk zijn afgekaard,

waarna MEVA met de uitvoering (Curagao: visa, vaccinaties, laissez-passers, huisvesting, materialen, kosten) of de rekening

(huisartsen Bonaire) wordt geconfronteerd.

Zeker nu we weer live kunnen afspreken op de 7de, moet het toch mogelijk zijn elkaar tijdig te informeren over activiteiten en

beleidsvoorbereidingen die doorwerken op onderwerpen die liggen op het terrein van MEVA.

Kunnen we binnenkort ffsamen een kop koffie drinken en goede vervolg afspraken maken?
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weekend verder,
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